
Zápis z jednání osadního výboru Žižkov – Vrchlice (OV) dne 17.6.2021 

 

Přítomni: Mgr. Vepřková, Ing. Pospíšilová, RNDr. Otruba, Ing. Vavák p. Kadečka, pan Klečák,  

Ing. Šrajbrová, P. Svoboda 

Omluveni: Ing. Žáček, Ing. Maco 

 

 

Program:  

 

1) Informace od odboru správy majetku – OV se vyjadřuje jménem předsedy k možným 

pozemkovým změnám formou emailu na OSM a OV si dál přeje být o případných pozemkových 

změnách informován. Za OV bude OSM informovat předseda Michal Vavák vždy s kopií na člena, 

který se k dané problematice vyjádřil. 

2) Projekt Panuj Hoře a Čížkova skála – Na členy OV byla předána informace ohledně možné 

podpory dvou projektů týkajících se části Vrchlice zapojených do projektu rozdělení peněžních 

prostředků z participativního rozpočtu. Oba projekty předkládal pan Kadečka (revitalizace prostoru 

Čížkova skála – pořízení altánu, příp.lanovky a revitalizace rybníčku) 

3) Úprava ul. Na Terase – pro letošní, popř. příští rok je v rozpočtu města počítáno s úpravou 

komunikace Na Terase z ul. Táborské. OV tuto úpravu nepodporuje vzhledem k četnosti provozu po 

této komunikaci z ul. Táborské. Naopak se jednohlasně vyjadřuje k úpravě komunikace K Lánům, 

zde vzhledem k plánovanému propojení s komunikacemi Pod Tratí a V Cihelně a při bytové 

zástavbě v tomto místě. Navíc žije v ul. K Lánům několik rodin s dětmi a celá tato komunikace není 

v dobrém stavu. Městské pozemky ul. Na Terase před domy č.p.111 a 91 doporučuje OV osadit 

zelení a zabránit tak nevhodnému parkování osobních automobilů. 

4) Sečení trávy  – OV schvaluje aktuální proces sekání trávy jen s výhradou možného častějšího 

sekání při výjezdu z ul. V Cihelně na ul. Táborská. Zde je výhled vlevo velmi zastíněn vzrostlou 

trávou a výjezd z komunikace není bezpečný.  

5) Různé 

        -  OV navrhuje přechod pro děti v ul.Táborská u zastávky autobusu Na Vrchlici. Chodník v 

této ulici končí před mostem. Na levé straně začíná před domem č.p. 212. I vzhledem k zvyšujícímu 

se počtu školních dětí v oblasti Vrchlice je tento přechod pro chodce nutný 

 OV doporučuje úpravu a sekání v prostoru u laviček v ul. V Hutích u památníku Boží muka 

 OV navrhuje posekání a úpravu keřů v ul. Táborská u výjezdu z komunikace K Zastávce. 

Výhled doleva je zde velmi problematický, kdy mu brání keře a porost před domy  

č.p. 64 a 66.  

 OV eviduje zvýšený provoz kamionů v ulici Kremnická a Táborská jako logický výjezd k 

komunikace Kouřimská a silnice 1.třídy č.2 z Prahy. Navrhuje zpoplatnit pro kamiony úsek 

Říčany-Kutná Hora a zákaz vjezdu kamionu z ulice Kouřimská do ulice Kremnická a dále 

Táborská. I vzhledem k vysokému počtu dětí a automobilů (školka Pohádka, ZŠ Žižkov, 

dále i GJO) 

 OV navrhuje častější kontrolu stavu zeleně a spadlých stromu v oblasti Královské a Rovina 

           

                                                                                     

 Jednání řídil a následně zapsal: Ing. Michal Vavák, předseda OV Vrchlice - Žižkov 

                 

 

 Za správnost: D. Vepřková  


